

徐新良 Samuel Xu, Xinliang

陶氏化学(中国)投资有限公司高级工艺安全经理 Senior Process Safety Manager, Dow Chemical (China)

徐新良先生有超过30年的项目、设计、生产、EHS管理和工艺安全管理的工业行业经验。徐先生在 陶氏化学及其合资企业工作超过20年,曾在环境资源管理集团工作7年,埃克森美孚工作3年。

徐先生是华东理工大学EHS校友会发起人之一,也是AICM工艺安全委员会委员、CCPS中国技术委员会成员、CPCIF工艺安全委员会副主席、应急部、石油化工联合会和化学品协会认可专家。

Samuel has over 30 years of industrial experiences in project engineering, design and installation, operation, EHS&S consulting and process safety management. Mr. Xu has been working for Dow Chemical and its joint ventures for over 20 years, 7 years with Environment Resources Management (ERM), and 3 years with ExxonMobil.

Mr. Xu sits in Association of International Chemical Manufacturers (AICM) Process Safety Committee and Technical Steering Team for Chemical Process Safety (CCPS) in China. He is also a qualified expert by CPCIF, CCSA and honored speaker for MEM.

Samuel is also chairing a volunteer group to promote Responsible Care program in East China University of Science and Technology (ECUST) in Shanghai.